

សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុវត្តឯកជនភាព

**សេចក្តីជូនដំណឹងនេះពណ៌នាពីរបៀបព័ត៌មានសុខភាពអំពីអ្នកអាចត្រូវបាន
ប្រើប្រាស់ និងបានបង្ហាញ
និងរបៀបដែលអ្នកអាចទទួលបានលទ្ធភាពប្រើប្រាស់ព័ត៌មាននេះ។
សូមពិនិត្យសេចក្តីជូនដំណឹងនេះដោយប្រុងប្រយ័ត្ន។**

សេចក្តីជូនដំណឹងនេះពណ៌នាអំពីការអនុវត្តឯកជនភាពរបស់នាយកដ្ឋាន Multnomah
County នៃសេវាកម្មមនុស្ស County។
យើងត្រូវបានតម្រូវដោយច្បាប់ដើម្បីរក្សាឯកជនភាពនៃព័ត៌មានសុខភាពដែលបានការពាររបស់អ្នក (“ព័ត៌មាន”) និងដើម្បីផ្តល់ឲ្យអ្នកនូវសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ។
យើងត្រូវបានតម្រូវឲ្យធ្វើតាមលក្ខខណ្ឌនៃសេចក្តីជូនដំណឹងដែលមានសុពលភាពនាពេលបច្ចុប្បន្ន។ សេចក្តីជូនដំណឹងនេះមានសុពលភាពនៅថ្ងៃទី 23 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2013។ យើងរក្សាសិទ្ធិកែប្រែសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ។
ការកែប្រែណាមួយនឹងអនុវត្តចំពោះព័ត៌មានដែលយើងមានរួចហើយអំពីអ្នក។ យើងនឹងដាក់ច្បាប់ថតចម្លងបច្ចុប្បន្ននៃសេចក្តីជូនដំណឹងនេះនៅកន្លែងដែលសេវាកម្មត្រូវបានផ្តល់ឲ្យ និងនៅលើគេហទំព័រ៖ www.multco.us/hipaa។

សិទ្ធិរបស់អ្នក

ការពិនិត្យ និងច្បាប់ថតចម្លង៖ អ្នកមានសិទ្ធិពិនិត្យ ឬថតចម្លងព័ត៌មានរបស់អ្នកដែលមាននៅក្នុង “សំណុំឯកសារដែលបានរក្សាទុក”។ “សំណុំឯកសារដែលបានរក្សាទុក”

គឺជាឯកសារមួយក្រុមដែលត្រូវបានប្រើប្រាស់ដើម្បីធ្វើសេចក្តីសម្រេចអំពីអ្នក។ យើងអាចកំណត់ព័ត៌មានដែលអ្នកអាចពិនិត្យ ឬថតចម្លងនៅក្នុងកាលៈទេសៈដែលបានកំណត់។ ប្រសិនបើយើងកំណត់សិទ្ធិរបស់អ្នកដើម្បីពិនិត្យ ឬថតចម្លង អ្នកអាចស្នើសុំជាលាយលក្ខណ៍អក្សរសម្រាប់ការពិនិត្យលើសេចក្តីសម្រេចនោះ។ ឯកសារថតចម្លងអាចត្រូវបានផ្តល់ឲ្យអ្នក ឬភាគីទីបីដែលអ្នកកំណត់អត្តសញ្ញាណនៅក្នុងទម្រង់អេឡិចត្រូនិច ឬក្រដាស ដោយយោងតាមសំណើរបស់អ្នក និងបច្ចេកវិទ្យាដែលឯកសារត្រូវបានរក្សាទុក។ សំណើរបស់អ្នកត្រូវតែធ្វើឡើងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ។ យើងអាចជួយអ្នកធ្វើសំណើជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ។ យើងអាចគិតប្រាក់ពីអ្នកសម្រាប់ច្បាប់ថតចម្លង។

វិសោធនកម្ម៖ អ្នកមានសិទ្ធិស្នើសុំយើងឲ្យផ្លាស់ប្តូរព័ត៌មានមួយចំនួននៅក្នុងសំណុំឯកសារដែលបានកំណត់របស់អ្នកដែលអ្នកជឿថាមិនត្រឹមត្រូវ ឬមិនពេញលេញ។ សំណើរបស់អ្នកត្រូវធ្វើឡើងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ និងផ្តល់នូវហេតុផល។ យើងអាចជួយអ្នកធ្វើសំណើជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ។ យើងនឹងប្រាប់អ្នកជាលាយលក្ខណ៍អក្សរប្រសិនបើយើងបដិសេធសំណើរបស់អ្នក ហើយអ្នកមានសិទ្ធិឆ្លើយតបទៅនឹងការបដិសេធរបស់យើង។ អ្នកមានសិទ្ធិផងដែរដើម្បីមានសំណើរបស់អ្នក ការបដិសេធ និងសេចក្តីថ្លែងការនៃការមិន

ព្រមព្រៀងគ្នា ប្រសិនបើមាន បានបញ្ចូលក្នុងការចេញផ្សាយឯកសាររបស់អ្នកនាពេលអនាគត។

គណនេយ្យ៖

អ្នកមានសិទ្ធិស្នើសុំបញ្ជីនៃការបង្ហាញជាក់លាក់អំពីព័ត៌មានរបស់អ្នកនៅក្នុងសំណុំឯកសារដែលបានកំណត់របស់អ្នក។ បញ្ជីនឹងមិនបញ្ចូលការបង្ហាញដែលបានធ្វើឡើងសម្រាប់ការព្យាបាលការទូទាត់ប្រាក់ ឬការថែរក្សាសុខភាព ការបង្ហាញដែលបានធ្វើឡើងចំពោះអ្នកឬបុគ្គលដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការថែរក្សារបស់អ្នក ឬការទូទាត់ប្រាក់សម្រាប់ការថែរក្សា។ វានឹងមិនបញ្ចូលផងដែរនូវការបង្ហាញដែលបានធ្វើឡើងមុនរយៈពេល 6 ឆ្នាំ

មុនកាលបរិច្ឆេទនៃការស្នើសុំ ពាក់ព័ន្ធនឹងសិទ្ធិអនុញ្ញាតជាផ្នែកមួយនៃសំណុំទិន្នន័យដែលមានកំណត់ ពាក់ព័ន្ធនឹងការសម្រួលការកែតម្រូវការបង្ហាញដោយចៃដន្យ ការបង្ហាញដែលបានធ្វើឡើងសម្រាប់សន្តិសុខជាតិ ឬការសម្ងាត់ ឬការបង្ហាញដែលបានធ្វើឡើងមុនថ្ងៃទី 14 ខែមេសា ឆ្នាំ 2003។

សំណើរបស់អ្នកត្រូវធ្វើឡើងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ។ យើងអាចជួយអ្នកធ្វើសំណើជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ។ យើងអាចគិតប្រាក់ពីអ្នកប្រសិនបើអ្នកស្នើសុំបញ្ជីច្រើនជាងម្តងរៀងរាល់ 12 ខែ។

ការកំណត់៖ អ្នកអាចមានសិទ្ធិស្នើឲ្យយើងកំណត់របៀបដែលព័ត៌មានរបស់អ្នកត្រូវបានប្រើប្រាស់ឬបង្ហាញ។ យើងមិនត្រូវបានតម្រូវឲ្យទទួលយកសំណើរបស់អ្នកហើយយើងមិនអាចធ្វើដូច្នោះដោយមានករណីលើកលែងមួយ។ អ្នកអាចស្នើសុំថាព័ត៌មានរបស់អ្នកមិនត្រូវបានចែករំលែកជាមួយផែនការសុខភាពនៅពេលអ្នកឬអ្នកណាម្នាក់ដែលតំណាងឲ្យអ្នកទូទាត់ប្រាក់ថ្លៃសេវាកម្មរបស់អ្នកគ្រប់ចំនួន និងការប្រើប្រាស់ឬការបង្ហាញសម្រាប់ការទូទាត់ប្រាក់ ឬការថែរក្សាសុខភាព និងមិនត្រូវបានតម្រូវដោយច្បាប់។ សំណើរបស់អ្នកត្រូវធ្វើឡើងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ។ យើងអាចជួយអ្នកធ្វើសំណើជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ។

ការទំនាក់ទំនងសម្ងាត់៖

អ្នកមានសិទ្ធិស្នើឲ្យយើងធ្វើការទំនាក់ទំនងជាមួយអ្នកនៅកន្លែងជាក់លាក់នៅក្នុងរបៀបជាក់លាក់មួយ។ អ្នកត្រូវតែបញ្ជាក់របៀប ឬទីកន្លែងដែលអ្នកចង់ឲ្យគេទំនាក់ទំនង។ ជាឧទាហរណ៍ អ្នកអាចស្នើសុំយើងទំនាក់ទំនងអ្នកនៅកន្លែងការងារ។ យើងនឹងផ្តល់សំណើសមហេតុផលណាមួយ។

សេចក្តីជូនដំណឹង៖ អ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានច្បាប់ថតចម្លងជាក្រដាសនៃសេចក្តីជូនដំណឹងនេះបន្ទាប់ពីការស្នើសុំ។ សេចក្តីជូនដំណឹងនេះអាចត្រូវបានធ្វើឲ្យអាចរកបាននៅក្នុងភាសាផ្សេងទៀត និងទម្រង់ដែលអាចជំនួសគ្នាបាន។

សេចក្តីជូនដំណឹងដែលរំលោភ៖

អ្នកមានសិទ្ធិឲ្យគេជូនដំណឹងនៅក្នុងករណីដែលយើងរកឃើញការរំលោភលើព័ត៌មានដែលគ្មានសន្តិសុខ។

ការប្តឹង៖

អ្នកមានសិទ្ធិដាក់ពាក្យបណ្តឹងប្រសិនបើអ្នកជឿថាយើងបានរំលោភសិទ្ធិឯកជនភាពរបស់អ្នក។

អ្នកអាចដាក់ពាក្យបណ្តឹងទៅមន្ទីរឯកជនភាពរបស់យើង ឬទៅលេខានៃក្រសួងសុខាភិបាល និងសេវាកម្មមនុស្សសហរដ្ឋអាមេរិក។ យើងនឹងតបតប្រឆាំងនឹងអ្នកសម្រាប់ការដាក់ពាក្យបណ្តឹង។

របៀបដែលយើងអាចប្រើប្រាស់ និងបង្ហាញព័ត៌មានរបស់អ្នកដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតរបស់អ្នក

ការព្យាបាល: យើងអាចប្រើប្រាស់ ឬបង្ហាញព័ត៌មានរបស់អ្នកនៅពេលចាំបាច់ដើម្បីផ្តល់ឱ្យ អ្នកនូវការព្យាបាល និងសេវាកម្មសុខភាព។ ជាឧទាហរណ៍ យើងអាចបង្ហាញព័ត៌មានរបស់អ្នកដល់អ្នកផ្តល់ការថែទាំសុខភាពផ្សេងទៀតដែលពាក់ព័ន្ធនៅ ក្នុងការព្យាបាលរបស់អ្នក។

ការទូទាត់ប្រាក់: យើងអាចប្រើប្រាស់ ឬបង្ហាញព័ត៌មានរបស់អ្នកដើម្បីស្នើសុំឱ្យទូទាត់ប្រាក់ ឬទទួលបានការទូទាត់ប្រាក់សម្រាប់សេវាកម្មដែលអ្នកទទួលបាន។ ជាឧទាហរណ៍ ដើម្បីបញ្ជូនការទាមទារ។

ការថែរក្សាសុខភាព: យើងអាចប្រើប្រាស់ ឬបង្ហាញព័ត៌មានរបស់អ្នកសម្រាប់ប្រតិបត្តិការអាជីវកម្ម។ យើងអាចប្រើប្រាស់ព័ត៌មានរបស់អ្នកដែលទាក់ទងនឹងការធ្វើការវាយតម្លៃគុណភាព និងសកម្មភាពធ្វើឱ្យប្រសើរ និងសម្រាប់សេវាកម្មគ្រប់គ្រងសំណុំរឿង។

ផែនការថែរក្សាសុខភាពដែលបានរៀបចំ:

យើងចូលរួមនៅក្នុងផែនការថែរក្សាសុខភាពដែលបានរៀបចំ (OHCA) និងអាចប្រើប្រាស់ ឬបង្ហាញព័ត៌មានរបស់អ្នកដល់សមាជិកនៃផែនការទាំងនោះដូចបានអនុញ្ញាតដោយច្បាប់ភាព អាចទទួលខុសត្រូវ និងភាពងាយស្រួលអនុវត្តការធានារ៉ាប់រងសុខភាព (HIPAA)។

នៅក្នុងកាលៈទេសៈខ្លះ យើងប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធ និងសេវាកម្មរបស់សមាជិក OHCA សម្រាប់ឯកសារសុខភាពអេឡិចត្រូនិច និងការសម្របសម្រួលបញ្ជាក់ពីការព្យាបាល។ យើងអាចចែករំលែកព័ត៌មានរបស់អ្នកជាមួយសមាជិក OHCA សម្រាប់ការថែរក្សាសុខភាពរួមរបស់ OHCA។

បុគ្គលដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការថែរក្សារបស់អ្នក ឬការទូទាត់ប្រាក់សម្រាប់ការថែរក្សារបស់អ្នក: យើងអាចបង្ហាញព័ត៌មានរបស់អ្នកដល់គ្រួសារ ឬអ្នកផ្សេងទៀតដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការថែរក្សារបស់អ្នក ឬការទូទាត់ប្រាក់សម្រាប់ការថែរក្សាប្រសិនបើអ្នកផ្តល់ការអនុញ្ញាតដោយមាត់ ឬផ្សេងពីនេះមិនជំទាស់។ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចធ្វើសេចក្តីសម្រេចអំពីការថែរក្សាសុខភាពដោយខ្លួនឯង យើងអាចបង្ហាញព័ត៌មានរបស់អ្នកជាការចាំបាច់ប្រសិនបើយើងជឿថាវាស្ថិតនៅក្នុងចំណាប់អា រម្មណ៍ប្រសើរបំផុតរបស់អ្នក។

សកម្មភាពសុខភាពសាធារណៈ: យើងអាចប្រើប្រាស់ ឬបង្ហាញព័ត៌មានអំពីអ្នកសម្រាប់សកម្មភាពសុខភាពសាធារណៈ។ ការបង្ហាញដែលបានធ្វើឡើងសម្រាប់គោលបំណងក្នុងការបង្ការ ឬគ្រប់គ្រងជម្ងឺ ការរងរបួស ជាឧទាហរណ៍។

ពិការភាព ការរំលោភ ឬការធ្វេសប្រហែស។ សកម្មភាពទាំងនេះរួមមានសកម្មភាពទាំងឡាយដែលបង្កើតឡើងដោយការបរិច្ចាគសិរិវិដ្ឋ ឬជាលិកា និងសេវាកម្មដូរ (បេះដូង ថ្លើម ស្បែក) សកម្មភាពទាំងឡាយដែលបង្កើតឡើងដោយអ្នកធ្វើកោសល្យវិថីយសព ប្រធានសុខាភិបាល និងប្រធានបុណ្យសព និងសកម្មភាពទាំងឡាយដែលចាំបាច់ដើម្បីចៀសវាងការគំរាមកំហែងធ្ងន់ធ្ងរដល់សុខភាព និងសុវត្ថិភាពរបស់អ្នក ឬអ្នកផ្សេងទៀត។

សកម្មភាពថែរក្សាសុខភាព: យើងអាចបង្ហាញពីមានដល់ភ្នាក់ងារថែរក្សាសុខភាព។ សកម្មភាពទាំងនេះរួមមានសវនកម្ម និងការពិនិត្យសម្រាប់រដ្ឋាភិបាលដើម្បីតាមដានប្រព័ន្ធ ថែរក្សាសុខភាព។

ដំណើរការផ្លូវច្បាប់: យើងអាចបង្ហាញពីមានអំពីអ្នកនៅក្នុងការឆ្លើយតបទៅនឹងសេចក្តីបង្គាប់របស់តុលាការ ដីកា សំណើរបកគំហើញ សកម្មភាពនានាដែលទាក់ទងនឹងផលប្រយោជន៍ជាសំណងរបស់កម្មករ ឬគោលបំណងផ្លូវច្បាប់ផ្សេងទៀត។

ការអនុវត្តច្បាប់: យើងអាចបង្ហាញពីមានអំពីអ្នកដល់នគរបាល ឬមនុស្សផ្សេងទៀតដែល អនុវត្តច្បាប់នៅពេលការបង្ហាញនេះត្រូវបានអនុញ្ញាត ឬត្រូវការដោយច្បាប់។ យើង អាចបង្ហាញពីមានដើម្បីធ្វើរបាយការណ៍ឧក្រិដ្ឋកម្មនៅលើអគាររបស់យើង។

ការស្រាវជ្រាវ: ក្រោមភាព: ទេស: ជាក់លាក់មួយចំនួន យើងអាចប្រើប្រាស់ និងបង្ហាញពីមានរបស់អ្នកសម្រាប់ការស្រាវជ្រាវដែលបានយល់ព្រម ដោយការពិនិត្យរបស់ស្ថាប័ន ឬក្រុមប្រឹក្សាឯកជនភាព ឬតាមរយៈការអនុញ្ញាតដែលបានចុះហត្ថលេខាដោយអ្នក។

មនុស្សដែលនៅជាមួយគ្នា: ប្រសិនបើអ្នកគឺជាអ្នកនៅក្នុងគុកជាមួយគ្នា ឬក្រោមការឃុំឃាំងនៃការអនុវត្តច្បាប់ យើងអាចបង្ហាញពីមានតាមការតម្រូវ ឬអនុញ្ញាតដោយច្បាប់។

សមាគមន៍អាជីវកម្ម: នៅក្នុងស្ថានភាពមួយចំនួន យើងអាចត្រូវការដើម្បីបង្ហាញពីមានរបស់អ្នកដល់សមាគមន៍អាជីវកម្ម ដូចជាអ្នកបកប្រែ ឬអ្នកត្រួតពិនិត្យការធានារ៉ាប់រងគុណភាព ដូច្នេះអាចបំពេញសេវាកម្មកំណាងឲ្យយើង។ យើងនឹងមានកិច្ចព្រមព្រៀងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរជាមួយសមាគមន៍អាជីវកម្ម ដែលតម្រូវឲ្យសមាគមន៍ការពារឯកជនភាពនៃព័ត៌មានរបស់អ្នកក្រោមការការពារឯកជនភាព ដូចគ្នាដែលយើងផ្តល់ឲ្យ។

សន្តិសុខកងទ័ព និងជាតិ: យើងអាចបង្ហាញពីមានរបស់អ្នកតាមតម្រូវការដោយមន្ត្រីកងទ័ព ឬដល់មន្ត្រីសហព័ន្ធដែលបានផ្តល់សិទ្ធិអនុញ្ញាតសម្រាប់សន្តិសុខជាតិ និងសកម្មភាព យកការសម្ងាត់។

កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងបន្ថយគ្រោះមហន្តរាយ: លុះត្រាតែអ្នកបដិសេធ យើងអាចបង្ហាញពីមានរបស់អ្នកដល់អ្នកផ្តល់ការថែរក្សាសុខភាពផ្សេងទៀត ឬដល់អង្គភាពដែលជួយនៅក្នុងកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងបន្ថយគ្រោះមហន្តរាយដើម្បីសម្របសម្រួល ដល់ការថែរក្សា។ យើងអាចបង្ហាញពីមានរបស់អ្នកជាការចាំបាច់ដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណ កំណត់ទីតាំង និងជូនដំណឹងអំពីសមាជិកគ្រួសារ អ្នកការពារ

ឬមនុស្សផ្សេងទៀតដែលទទួលខុសត្រូវចំពោះការថែរក្សា ទីតាំង លក្ខខណ្ឌ ឬការស្តាប់របស់អ្នក។

សំណុំទិន្នន័យដែលបានកំណត់:

យើងអាចបង្ហាញព័ត៌មានដែលបានកំណត់ដល់ភាគីទីបីសម្រាប់គោលបំណងស្វែងរកសុខភាពសាធារណៈ ឬការថែរក្សាសុខភាព។
ការបង្ហាញនេះនឹងមិនបញ្ចូលព័ត៌មានណាមួយដែលអាចត្រូវបានប្រើប្រាស់ដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណអ្នកដោយផ្ទាល់។

ការបង្ហាញដោយចៃដន្យ: ការបង្ហាញដោយចៃដន្យនៃព័ត៌មានរបស់អ្នកអាចកើតមានជាអនុផលនៃការប្រើប្រាស់ និងការបង្ហាញដែលបានអនុញ្ញាត។ ជាឧទាហរណ៍ អ្នកទស្សនកិច្ចទៅតំបន់ផ្តល់សេវាកម្មអាចឮឈ្មោះរបស់អ្នកដែលបានហៅនៅកន្លែងដទៃ។

តម្រូវការ ឬអនុញ្ញាតដោយច្បាប់: យើងអាចប្រើប្រាស់ឬបង្ហាញព័ត៌មានរបស់អ្នកនៅពេលបានអនុញ្ញាត ឬតម្រូវដោយច្បាប់សហព័ន្ធ ច្បាប់រដ្ឋ ឬច្បាប់ក្នុងមូលដ្ឋាន។

ការផ្សព្វផ្សាយទីផ្សារ: យើងអាចទំនាក់ទំនងជាមួយអ្នកទល់មុខគ្នាអំពីផលិតផលឬសេវាកម្មដែលធ្វើឱ្យអ្នកចាប់អារម្មណ៍ ឬផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអំណោយលើកទឹកចិត្តនៃតម្លៃធម្មតា។ ក្រៅពីនោះ យើងមិនប្រើប្រាស់ឬបង្ហាញព័ត៌មានរបស់អ្នកសម្រាប់ការផ្សព្វផ្សាយទីផ្សារដោយគ្មានការអនុញ្ញាតពីអ្នកឡើយ។

ការបង្ហាញដែលត្រូវការការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សររបស់អ្នក

ច្បាប់ផ្សេងទៀតដែលការពារព័ត៌មានសុខភាព:
ច្បាប់ផ្សេងទៀតអាចត្រូវការការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សររបស់អ្នកដើម្បីបង្ហាញព័ត៌មានរបស់អ្នកអំពីសុខភាពផ្លូវចិត្តមួយចំនួន ការព្យាបាលការប្រើប្រាស់អាវកុល និងគ្រឿងញៀន ការធ្វើតេស្ត ឬការព្យាបាលមេរោគហ៊ីវ/អេដស៍ និងការធ្វើតេស្តហ្វេន។
យើងត្រូវតែទទួលបានការអនុញ្ញាតសម្រាប់ការប្រើប្រាស់ និងការបង្ហាញកំណត់ហេតុការព្យាបាលចិត្តគិក្ខុ និងការលក់ព័ត៌មានរបស់អ្នក។

ការប្រើប្រាស់ និងការបង្ហាញក្រៅពីព័ត៌មានដែលបានអនុញ្ញាតទាំងនោះនឹងត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សររបស់អ្នកតែប៉ុណ្ណោះ។ ប្រសិនបើអ្នកអនុញ្ញាតឱ្យយើងប្រើប្រាស់ឬបង្ហាញព័ត៌មានរបស់អ្នក អ្នកអាចលុបចោលការអនុញ្ញាតនោះ ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរនៅពេលណាមួយ។ ប្រសិនបើអ្នកលុបចោលការអនុញ្ញាតរបស់អ្នក យើងនឹងលែងប្រើប្រាស់ឬបង្ហាញព័ត៌មានរបស់អ្នកសម្រាប់គោលបំណងដែលបានផ្តល់ឱ្យនៅក្នុងការលុបចោលជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ។ ការលុបចោលនឹងមិនប៉ះពាល់ដល់ការបង្ហាញដែលបានធ្វើឡើងកាលពីមុននៅក្នុងការពឹងពាក់លើការអនុញ្ញាតរបស់អ្នក។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម

ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរណាមួយអំពីសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ ឬត្រូវការព័ត៌មានបន្ថែម សូមទំនាក់ទំនងមកមន្ត្រីផ្នែកឯកជនភាព Multnomah County ដែលមានអាសយដ្ឋាន 421 SW Oak ផ្លូវ Suite 240, Portland, OR 97204 ឬទូរស័ព្ទទៅកាន់លេខ 503-988-3691។